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Bijlage 02 bij de agenda van de ALV  

 

1. Bestuur 

Het was, zoals gebruikelijk, een druk jaar voor de zeven bestuursleden. Verscheidene bijzondere 

zaken moesten opgepakt worden. In het vervolg van het verslag kom ik daar op terug. 

 

De samenstelling van het bestuur bleef ongewijzigd: 

- Niels Hart    Voorzitter 

- Willem van Oudshoorn  Secretaris 

- Leo de Jong    Penningmeester 

- Frits van Zoest   Wedstrijdsecretaris 

- Marion Geluk    Lid (Activiteitencommissie) 

- Hanneke Andringa   Lid (financiële zaken) 

- Casper Heerma van Voss   Lid (Commissie Public Relations en Communicatie) 

 

2. Ledenbestand 

De vereniging telde per 1 september 2022 157 leden. In de loop van het seizoen hadden we te maken 

met verscheidene opzeggingen. Maar we mochten ook een aantal nieuwe leden verwelkomen. Dat 

resulteert dat er op 1 september 2023 163 leden zijn. 

 

3. Activiteiten 

Eindelijk hadden we weer een verenigingsjaar zonder Corona. Wat went het toch snel om weer ge- 

      woon te kunnen bridgen. 

 

Wat zijn globaal de activiteiten in dit seizoen geweest: 

 Competitie 2022/2023; 

 Minibridge; 

 Woensdagmiddagbridge;  

 Kerstdrives; 

 Oliebollendrive; 

 Nieuwjaarsdrive (zaterdag); 

 Derby met Honkvast; 

 Paasdrives; 

 Lentedrive (zaterdag); 

 Einddrives; 

 Vrijwilligersdag; 

 Deelname aan Deltabokaal en districtsviertallen. 

 Zomerbridge; 

 Cursusavonden in augustus; 

 Inloopavond voor (nieuwe) bridgers. 

 

4. Bestuursvergaderingen 

Gedurende dit verenigingsjaar heeft het bestuur 7 keer vergaderd. Vermeldenswaard hierbij is dat we 

meestal in de kantine van Boonstoppel Truckservice BV vergaderd hebben. Waarvoor dank. 

Daarnaast heeft het Dagelijks Bestuur1 keer vergaderd. Bedenk hierbij wel, dat er ook veel zaken via 

WhatsApp en mail aangekaart en opgepakt worden. 

 

Veel onderwerpen zijn tijdens deze vergaderingen de revue gepasseerd. De belangrijkste zijn: 

- Evenementen (met name de zaterdagen); 

- Evaluatie van de diverse activiteiten; 

- Overleg met Palet Welzijn; 

- Ledenwerving en ledenbehoud; 
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- Public relations; 

- Nabespreking Algemene Ledenvergaderingen seizoen 2022/2023; 

- Voorbereiding Algemene Ledenvergadering seizoen 2023/2024; 

- Samenstelling bestuur en commissies; 

- Financiën; 

- Sportplatform; 

- Perikelen met betrekking tot de bar; 

- Vrijwilligers; 

- Overleg met Stichting Gouwe Bridge; 

- Project Denken en Doen. 

 

5. Commissiezaken 
In de jaarverslagen van de activiteitencommissie en de Commissie Public Relations en Communicatie 

zal ongetwijfeld aandacht geschonken worden aan de activiteiten en public relations. Hetzelfde geldt 

voor de Lief-en-Leedcommissie. 

 

6. Stichting Gouwe Bridge 

Op de Algemene Ledenvergadering van 03-10-2022 is besloten dat wij geen externe drives meer gaan 

organiseren in verband met de omzetbelastingproblematiek. Niemand was blij met dit besluit. Geluk-

kig heeft een aantal bridgers uit Waddinxveen een stichting opgericht om de Kroegentocht en Mara-

thon alsnog doorgang te laten vinden. Het spreekt voor zich dat het bestuur hier zeer tevreden over is. 

Op 16 september 2023 organiseert Stichting Gouwe bridge al een eerste drive: de 24
ste

 Kroegentocht 

van Waddinxveen. Het is mooi om te constateren dat diverse leden deze stichting willen helpen met 

de organisatie. 

 

7. Woonpartners Midden Holland BV 

Ook al was Woonpartners Midden Holland BV nog steeds onze verhuurder en was er nog geen duide-

lijkheid omtrent huur en barbezetting, er is weinig contact meer geweest. Dat is vanaf 1 januari 2023 

geheel naar Palet Welzijn gegaan als onze nieuwe (onder)verhuurder. 

 

8. Palet Welzijn 

Huurovereenkomst 

Op een gegeven moment ontvingen we een (concept)huurovereenkomst. Deze is, net als die van 2022, 

nog niet ondertekend. In feite is er niets met onze opmerkingen over het (concept-)huurcontract rich-

ting Woonpartners, met een kopie van onze opmerkingen naar Palet Welzijn, gedaan. Palet Welzijn 

geeft aan dat ze er niets meer mee kunnen, aangezien zij een vaste afspraak met Woonpartners heb-

ben. Wij kunnen ons daar niet in vinden en het overleg is nog steeds gaande. Overigens verlopen de 

contactmomenten met Palet Welzijn wel plezierig. 

 

Barbezetting 

Vanaf de coronatijd hebben we korting op de huur ontvangen. Daar tegenover stond dan wel dat we 

zelf de bar moesten bemensen (dat gold ook voor de andere avondclubs). Palet Welzijn heeft inmid-

dels steeds meer vrijwilligers die voor hen de bar bemensen, zodat onze hulp steeds minder nood-

zakelijk is geworden. En er komt wellicht een moment dat er helemaal geen behoefte meer is voor 

onze ondersteuning. Dat gaat dan wel van invloed zijn op de te betalen huur. 

 

Minibridge 

Als vereniging hebben we in samenwerking met Palet Welzijn in de maanden oktober tot en met de-

cember 2022 een soort Minibridge georganiseerd. Mensen zonder enige ervaring met bridgen konden 

gratis in het Anne Frank Centrum komen spelen. Voor deze activiteit heeft onze voorzitter een cheque 

op WadSportief mogen ontvangen. Helaas zijn er maar weinig deelnemers op af gekomen. Na de eva-

luatie in december is dan ook besloten hier niet mee door te gaan. 

Vanaf november hebben we naast het minibridge ook gelegenheid gegeven om gewoon te komen 
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bridgen. We wilden als bestuur ervaren of hier voldoende belangstelling voor zou zijn. Helaas was dit 

niet het geval. Dus ook deze activiteit is per 1 januari van dit jaar gestopt. 

 

Project Denken en Doen 

Palet Welzijn is bereid om gratis zaalruimte in te zetten voor dit project. Ook hun expertise om men-

sen een zinvolle tijdsbesteding te geven is aangeboden. Wat dit project inhoudt wordt verderop be-

schreven. 

 

9. Externe contacten 

Naast alle zaken die er intern besproken worden (bestuurd, Dagelijks Bestuur, commissies) is er ook 

vaak contact geweest met andere verenigingen c.q. instanties. Om een indruk te geven vermeld ik de 

belangrijkste. 

- Woonpartners; 

- Palet Welzijn; 

- Gemeente Waddinxveen; 

- Bridgeclub Uniek; 

- Schaakclub Waddinxveen Inter Nos; 

- Bank (financieel gemachtigden, UBO); 

- Nederlandse Bridgebond; 

- District Rotterdam e.o. (enquête, viertallen); 

- Andere bridgeverenigingen (project Denken en Doen). 

 

10. Project Denken en Doen 

Denken en Doen is een project van de bridgebond in samenwerking met de Nederlandse gemeenten. 

De doelgroep bestaat ui ouderen (55+). De organisatoren proberen vooral mensen te bereiken 

waarvan het sociale netwerk kan worden versterkt (bestrijden eenzaamheid). Doel van het project is 

allereerst om de deelnemers een gezellige middag te bezorgen. Daartoe krijgen ze een langlopende 

bridgecursus aangeboden. Tijdens de lessen ontstaat een sociaal netwerk en alleen dat zal de deelne-

mers al actiever maken. Ze reizen niet alleen naar de lesruimte, maar spreken vaak ook tussentijds 

met elkaar af om bridge te oefenen. 

 

Dit bovenstaande heb ik overgenomen uit de inleiding van een docentenhandleiding van de bridge-

bond. Bedenk hierbij dat er al ruim 100 van dit soort projecten in het land uitgevoerd zijn. Het grote 

positieve resultaat is dat mensen een beter sociaal netwerk krijgen. Een mooi nevenresultaat is dat 

veel mensen zijn gaan bridgen, al dan niet in verenigingsverband. 

 

Het is ondoenlijk om hier uit te leggen wat er allemaal komt kijken voor zo’n project. Wat dat betreft 

verwijs ik naar de site van de bridgebond. Daar staan verscheidene documenten die een goed beeld 

geven. 

 

Wij hebben vanuit het bestuur een werkgroep opgericht. Er was direct een nauwe samenwerking met 

het Waddinxveense Sportplatform, de Nederlandse Bridgebond en Palet Welzijn. Medewerking van 

de gemeente Waddinxveen is voor dit project onontbeerlijk. Daarbij gaat het om 2 zaken: 

- een brief om mogelijke deelnemers aan te schrijven; 

- financiële ondersteuning. 

Mocht de gemeente hierin niet meegaan, dan willen we het op een kleinere schaal gaan organiseren. 

Voor het welslagen van een groot of klein opgezet project zijn ook vrijwilligers nodig. Zodra er con-

crete stappen gezet kunnen worden, zullen we de leden nader informeren. 

 

Er zijn door de leden van de projectgroep al heel wat uren aan dit onderwerp besteed. Vanuit onze 

vereniging is er verder overleg gevoerd met de accountmanager van de Nederlandse Bridgebond. 

Verder is er een gesprek geweest met de betreffende wethouder van de gemeente Waddinxveen. 
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11. Sportgala Waddinxveen 

Jaarlijks wordt er een sportgala georganiseerd door Lions Waddinxveen Tsuyende in samenwerking 

met de gemeente Waddinxveen. Tijdens dit gala worden prijzen uitgereikt aan de sportman, sport-

vrouw en sportploeg van het jaar. Ook zijn er prijzen voor sporttalenten onder de 14 en tussen de 14 

en 19 jaar. En tot slot worden de vrijwilligers niet vergeten. Vanuit de bridgeclub had ik de eer voor-

gedragen te zijn voor sportvrijwilliger van het jaar. Het was een leuke avond, waarbij veel leden van 

onze vereniging aanwezig waren. Een bestuurslid van voetbalclub ASW ging met de eer van sport-

vrijwilliger strijken. Dat was Ben van der Sluis, toevallig ook lid van onze vereniging.  

 

 

Willem van Oudshoorn 

Secretaris 


